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في مدينة حبيب الله محمد عليه الصلاة والسلام. قلت يعني يعني اللهم يسر يا رب. نفسي اعمل سلسلة في السيرة النبوية في اماكن
السيرة الحية. في الاماكن اللي حصلت فسر الحياة فلقيت الباص ده يعني يعني بيلف في المدينة يعرفنا معالم المدينة المنورة قلت

فرصة بفضل ومنة الله. النهاردة يا اخواني في الله. والواحد خارج كده من صلاة الجمعة
على بعد امتار من قبر حبيب الله محمد عليه الصلاة والسلام. على بعد امتار احنا طالعين من قدام الحرم المدني اهو. اهو والقبة

الخضراء وراها يعني يعني بيننا وبين قبر حبيب الله محمد عليه الصلاة والسلام امطار. بس يا ترى بينا وبينه على الحوض قد ايه؟
بيننا وبين سنته قد ايه؟ بيننا وبين حبه قد ايه؟ بيننا وبين رضاه قد ايه

ايه ؟ القضية مش قضية مسافات يا جماعة. عبدالله بن ابي بن سلول كان بيصلي ورا النبي عليه الصلاة والسلام في الصف الاول.
ولكن بينه وبين النبي قد ايه. وممكن ناس ما شافتش النبي

وبينه الف سنة في التاريخ ولكن شوقها اليه يخليها معه في الفردوس الاعلى. النهاردة وانا خارج من صلاة الجمعة احساس يفتت
القلب. وانا تبص كده لمئات الالوف من المصلين بجميع الجنسيات وجميع اللغات. وباقول يا رسول الله انت زمانك فرحان بنا الوقتي

يا حبيب الله. فرحان بولادك. فرحان
حب ذريتك فرحان مش في يوم من الايام قالوا لك ان شانئك هو الابتر قالوا ان محمد ابتر ما لوش زرية زريتك اهم يا رسول الله.

بكل لغات العالم جايين يقولوا لك
بنحبك يا رسول الله. بكل لغات العالم جايين يبكوا بالدموع من قلوبهم قبل عنيهم امام قبرك يا حبيب الله. قلت زمان الرسول فرحان

بنا قد ايه واحنا كلنا كده قاعدين ولاده متونسين به وفرحانين به والنبي عليه الصلاة والسلام لو ربنا اطلعه علينا وشاف كل
الجنسيات بتاعة العالم

الكل بيبكي وهو بيصلي على النبي عليه الصلاة والسلام بكل صلاة وانا بصلي على النبي عليه الصلاة والسلام هنا قلت احتسب ايه؟
قلت بكل صلاة الله يرفعك عشر درجات. عشر درجات

هو الذي يصلي عليكم وملائكته ليخرجكم من الظلمات الى النور. فتخيلي بقى بكل مرة بتصلي على النبي عشر درجات رفعة. شوفي
بقى صلاة من الله قد ايه سبحانه وتعالى ويحط عنك عشر سيئات. وترفع في الجنة عشر درجات. والله يصلي عليك عشر مرات

وتأخذ عشر
حسنات قعدت افتكر النبي عليه الصلاة والسلام يستحمل قد ايه. الوقت يا جماعة يعني انا راكب الباص ده وبكتشف معالم المدينة

المنورة عشان بازن الله اعمل سلسلة السيرة اللي قلت لكم عليها ان شاء الله قريبا جدا. في اول مرة اجي بقى هنا ان ربنا رزقنا الحج
يا رب اللهم امين. اعمل سلسلة من الاماكن الطبيعية للاحداس اللي

حصلت من بطولات النبي عليه الصلاة والسلام والصحابة. فوانا بالف دلوقتي في المدينة المسجد النبوي اهوت اللهم بارك. اللهم بارك
يعني ممكن اه شايفين المنزر بتاع المسجد النبوي اللهم بارك. يعني قلت ورا المنزر الجميل ده ايه؟ ورا المدينة المنورة اللي بقى كلها

معالم والباص ماشي والناس ماشية فرحانة
الناس كلها ماشية فرحانة فرح انا جنب ابويا انا جنب حبيبي انا جنبي سندي انا جنب نبيي اللي هيقف خمسين الف سنة سند في

ضهر يوم القيامة تسجد اسبوع كامل يثني على الله عشان يشفع فيها يوم القيامة. ولن تطيب نفسه ان يدخل الجنة لحد ما يطمن ان
انا داخل الجنة وان احنا كلنا داخلين الجنة. حبيبي

والله قلت احنا دلوقتي واحنا في المدينة ومزاجنا حلو والدنيا جميلة وفنادق واللي بيبكي حتى بيبكي وهو فرحان. قلت انما النبي
تعب قد ايه يا جماعة؟ عشان احنا النهاردة هنفرح به. عشان احنا النهاردة نفرح بالمدينة. عشان كل الجنسيات دي تيجي. النبي عليه

الصلاة والسلام تعب قد ايه؟ انتم عارفين يا شباب السعودية طلع اول امبارح تقريبا قانون ان من
اتناشر الضهر لتلاتة الضهر ممنوع. حقوق الجماعات حقوق الانسان في السعودية ووزارة العدل اقرتها. وطلع القانون وانا قريب نفسي.
ممنوع من اتناشر الضهر لتلاتة اي صاحب مشروع يشغل عامل من عمال الباكستان او البنغال او كده في الشمس في التعرض للشمس

بتاعة السعودية. واللي يخالف القانون
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تلات تلاف ريال غرامة وممكن يسحب الترخيص منه نهائيا. سحب ترخيص المشروع ليه ؟ قالوا ان ده غير ادبي اصلا. شمس
السعودية من اتناشر الضهر لتلاتة لا يتحملها انسان. قلت يا حبيبي يا رسول الله انت هاجرت الساعة اتناشر الضهر اصلا. وقت الهجرة

يا جماعة لما النبي عليه الصلاة والسلام طفل اخر مرة حواليه
الكعبة لما كان النبي عليه الصلاة والسلام كان كل يوم المشركين يقاتلوه ويرموا عليه سلك جزور ويمدوا ايديهم عليه عليه الصلاة

والسلام لانهم رافضين انه ييجي يصلي في الحرم هو من شدة ارتباطه
بالكعبة والبناء اللي بناء ابراهيم كل يوم يروح يصلي. وكل يوم يقوم الليل في الحرم لدرجة ان ربنا لما عرش بالنبي صلى الله عليه
وسلم عرج به من الحرم مكة كان نايم في الحرم المكي. لدرجة المشركين لما كانوا هيقتلوه ليلة الهجرة كانوا هيقتلوه اتناشر بالليل

ليه في نص الليل لان ده كان ميعاد خروجه يصلي يقوم الليل في الحرم المكي. عليه الصلاة والسلام
النبي بقى راح طاف في عز الضهر وخرج للهجرة في الوقت ده عشان ما حدش يشك ان فيه حد مسافر في الوقت ده الوقت ده لا

يتحمله بشر اصلا. في السعودية في
احد اخواني من الدعاة دكتور عبدالرحمن الصاوي. آآ يعني بعض اقاربه يعني يعني جا لهم آآ يعني الشمس هنا يا جماعة ممكن تحرق

الوش. تحرق تصيب الوش انا كنت امبارح ببث لكم مقطع من على جبل احد يا شباب. المقطع لو تاخدوا بالكم انا بثته لكم قبل
المغرب. انما انا اصلا كنت ببسه الساعة اتنين الضهر

من على جبل احد التليفون كان هيسيح. التليفون وقف باظ. من الحر مش مستحمل الحر والتليفون. كويس. يعني يعني متقدم ما
استحملش الحر. قلت سبحان الله! حبيبنا! ربنا يحفزك! الله يبارك فيك! قلت سبحان شايفين المسجد النبوي! ياه! احنا بجانب مسجد

رسول الله. الوقتي ان شاء الله هنجيبه لكم اكتر. ان شاء الله بازن الله هنجيبه لكم اكتر
وعشان تعيشوا معنا. والله يا جماعة انا الباص ده بازن الله نيتي ان ربنا رزقني الحج. ان انا ليلة كاملة هنعيش مع بعض بقى في

الباص ده. ليلة هنعدي الوقتي على مسجد قباء. ان شاء الله
شهداء احد وجبل احد. والمسجد النبوي اهو. وهنعدي على حاجات كتير جدا. فانا ان شاء الله بازن الله ليلة كده بازن الله في الحج

اعيشكم في المدينة المنورة. اي حد اي حد
في العالم كله يعيش في المدينة المنورة معنا ويعيش الروحانيات والافاق بتاعتها. اسأل الله ان يمن عليكم جميعا بالزيارة المدينة

المنورة اسأل الله ان يمن عليكم جميعا بالحج والعمرة. اسأل الله ان يمن علينا جميعا بالمتابعة بين الحج والعمرة. النبي عليه الصلاة
والسلام استحمل يا جماعة. الحر الرهيب اللي النبي كان بيربي فيه وبيبني فيه

ايه ده! ده الحر الوقتي اللي جمعت حقوق الانسان بتقول غير اداميا ان حد يتعرض للشمس فيه. مهما كان فقير ومحتاج ان هو
يشتغل. النبي استحمل ازاي! راح الطائف لما كنت بكلم استاز في جامعة ام القرى بقول له انا عايز اعمل رحلة من من مكة للطائف زي

ما النبي طرد من مكة للطائف وراح ماشي. فبيقول لي مش باصات مكيفة قلت له لا
لا قال لي يبقى ان شاء الله عربية الاسعاف تبقى وراكم لان ما حدش هيستحمل. قلت له طب باصات مش مكيفة. قال لي عربية

الاسعاف وراكم. ما حدش يستحمل. النبي استحمل كل ده ازاي؟ حياة
انا كنت ساكن في فندق في مكة يا جماعة. اه كان يعني على جبل عمر كده بيطلع له شوية كده على جبل عمر. انا لما طلعت الفندق

ده سبحان الله افتكرت حبيب الله
محمد عليه الصلاة والسلام صلى الله على الحبيب محمد عليه الصلاة والسلام. قلت النبي استحمل ازاي ؟ جبال طالعة وجبال نازلة

ومشقة وحر وعطش وتعب عليه الصلاة والسلام. الواحد بيرجع من العمرة بيقعد يومين تلاتة نايم مش قادر يتحرك. النبي عليه الصلاة
والسلام كان عايش الحياة دي زي استحمل قد ايه ؟ كان النبي عليه الصلاة والسلام يقول مر علي شهر

ليس لي ولاهل بيتي طعام الا ما يواري ايه بالضلال. سيدنا بلال كان يخبي رغيف عيش تحت باطه كده ويروح النبي وخديجة في
شعب ابي طالب وفاطمة وزينب ام كلثوم. النبي وولاده ما لهمش طعام غير رغيف العيش اللي سيدنا بلال خبأه تحت

النبي استحمل المجاعة. السيدة خديجة ماتت متأثرة بالمجاعة. بعد ما كانت سيدة اعمال مكة الاولى. في شعب ابي طالب. النبي
استحمل وهو راجع من غزوة بدر يبشر بالنصر اول عيد صغير في الامة لان كان اول رمضان يفرض فيه الصيام في الامة. راجع يبشر

المسلمين في المدينة بالنصر والمسلمين بيبشروه بموت السيدة رقية وهو
في سبيل الله. رجع لقى بنته رقية ماتت متأثرة بالمرض رضي الله عنها وارضاها. كم تحمل حبيب الله محمد؟ كم تحمل رسول الله

صلى الله عليه وسلم انا وانا قاعد في المسجد النبوي يا جماعة الواحد يعني دموع قلبه هتنامر. واقف قدام الحجرة النبوية كده قل
يا رسول الله انت كنت بتخرج على الصحابة من الاوضة دي بوشك المنور يا

الله عليك الصلاة والسلام. وتلاقي ابو هريرة يا هيموت من الجوع وبيتلو من الجوع مش راضي يروح يدور على اكل. عشان احسن
النبي يخرج يقول حديث يفوته احاديس من احاديس النبي عليه الصلاة والسلام. يا رسول الله كان الصحابة متمتعين بك. قاعد جنب

النبي كده عليه الصلاة والسلام. بنصلي على النبي بقول يعني احساس كده الابن



بابوه كده وقاعد متوان وكلنا كده قاعدين جنب حبيب الله عليه الصلاة والسلام. كم تحمل رسول الله صلى الله عليه وسلم؟ كم تحمل
حبيب الله محمد واحنا جايين من مكة للمدينة في

هجرة حاجة رهيبة طريق رهيب. طب النبي جه الطريق ده ازاي؟ مطارد خمسميت كيلو مطلوب حيا او ميتا. عليه الصلاة والسلام.
واحنا جايين في آآ في عربيات مكافأة او في باصات مكيفة لان ما حدش يستحمل طبعا. جو السعودية. زوجتي كانت بتسألني من

يومين. بتقول لي انا عندي سؤال بس مش عارف اسأله ولا لأ. فبقول لها ايه؟ قالت لي هو ربنا
الكعبة في المكان ده ليه؟ مكان حر جدا جبال وعر جدا ما حدش يقدر يستحمل يعيش فيه. هو ربنا جعل الكعبة هنا ليه السؤال ده انا

فكرت فيه قبل كده. لقيت له اجابة في صدري يعني اقنعتني جدا. ان ان ربنا جعل الكعبة في مكان لا يوجد دافع فيه البشر انه
تيجي غير عشان ربنا. يعني لو كانت الكعبة في الساحل الشمالي كانت الناس راحت تصيف وتطوف في شوطين بالمرة. انما اللي

هيجي هنا هييجي لي غير عشان ربنا. هييجي ليه؟ غير عشان
غير عشان يعني مسجد النبي عليه الصلاة والسلام هييجي ليه غير عشان حبيب الله؟ محمد عليه الصلاة والسلام هييجي ليه غير
عشان يطوف حوالين الكعبة؟ كم رسول الله بكل لغات العالم. مظاهرة حب. اهو يا جماعة كل الناس اللي خارجة داهي. كل الناس

اللي خارجة المسجد النبوي داهيت. مظاهرة حب اهي
بكل لغات العالم بيقولوا للنبي عليه الصلاة والسلام انهم بيحبوه. شايفين يا شباب يعني كل دول باكستان بنغال صينيين يابانيين

اوروبيين امريكان استراليين والمسجد النبوي اهوت. مظاهرة حب جوة المسجد. الجميع بيقول للنبي عليه الصلاة والسلام انه يحب
النبي صلى الله عليه

وسلم محمد وانه اغلى عنده من روحه ومن نفسه كم تحمل رسول الله صلى الله عليه وسلم؟ استحمل الشاهي المسمومة من المرأة
اليهودية في خيبر استحمل المية وتلاتين غزوة اسرية. استحمل مشاكل الصحابة. واستحمل مية وعشرين الف واحد يحجوا معه في

حجة الوداع. يا جماعة ده الواحد لما بيوقفه بعض الناس هنا هوت
وهو عايز يقرأ في المصحف ولا عايز يخشع في الزكر بيبقى حاسس بالصراع النفسي جواه. اعمل ايه ؟ يا رب انا عايز ازكرك. رب امي

وصلاتي. رب اخواني وصلاتي رب المسلمين وصلاتي. الرسول عليه الصلاة والسلام جمع كل ده ازاي؟ في النهاية منزر النبي عليه
الصلاة والسلام وهو متسند على العباس وعلى علي ابن ابي طالب عليه الصلاة والسلام. وهو

هو في مرض الموت رايح ومرض في بيت السيدة عائشة. وتخط رجلاه في الارض. رجليه ما عادتش قادرة تشيله. الرجلين اللي
ادميت بالحجارة في منى وهو بيدعو الى الله رجلين اللي مشيت تسعين كيلو متر رايح جاي في الطائف وهو بيدعو الى الله. الرجلين

اللي ابو لهب ياما رماها بالحجارة حتى ادنى ساقيه
وعرقوبي ما عادتش قادرة تشيله عليه الصلاة والسلام. خلاص عليه الصلاة والسلام يعني السيدة عائشة بيقولوا لها هل صلى رسول
الله جالسا؟ قالت نعم بعدما حطمه الناس. الناس حطمته عليه الصلاة والسلام. الناس حطمت له صحته في الدعوة الى الله. احنا يا

جماعة هنبقى كده ولا لأ؟ هنكمل على العهد
مع رسول الله ولا لا؟ هنبقى معه في الجنة بايه؟ واحنا ما عملناش عمله. هنبقى مع اصحاب النبي انا وانا ماشي دلوقتي في المدينة.

حاسس ان انا رجلي الخطوة ديت على رجلين النبي عليه الصلاة والسلام
في موقف من مواقفه والخطوة دي على رجلين عمر والخطوة دي على رجلين ابو بكر عليه الصلاة والسلام. هنكمل ولا مش هنكمل؟

على العهد يا رسول الله محمد باق سيدنا محمد سنته هتبقى في حياتنا ولا لأ ؟ لقد كان لكم في رسول الله اسوة حسنة. يعني ايه
اسوة؟ قال لك التأسي لما يكون واحد شاف مآسي ومشاكل

وحد بيقول لك تأسى به. النبي ياما جاع. النبي ياما اوذي. النبي ياما مدت عليه ايدي المشركين وهو بيطوف في الكعبة. النبي ياما
تحمل النبي ياما صبر. النبي ياما النبي ياما ضحى مش عايزة تضحي ليه؟ مش عايز تتعب في الدعوة الى الله ليه؟ مش عايز تكمل

طريق رسول الله صلى الله عليه وسلم ليه؟ الرجلين اللي كانت نصف الليل
تقوم في اخر مشهد للنبي وهو رايح يورد في حجرة السيدة عائشة قبل موته. بايام عليه الصلاة والسلام كانت تخطان في الارض.

خلاص مش قادر. بتزحف. ما حدش قادر يحرك
رجليه عليه الصلاة والسلام. الرجلين اللي عبدت ربنا ليل نهار ودعت الى الله ليل نهار. وجاهدت في سبيل الله ليل نهار. النهاردة ما

عادتش قادرة هذه القدم ان هي الجسد الطاهر. جسد النبي عليه الصلاة والسلام. النهاردة النبي عليه الصلاة والسلام معنا بروحه.
واعلموا ان فيكم رسول الله. ان فيكم

معكم فيكم ده جوانا. ده حبيب الله ده حبه في قلوبنا. حبه في ارواحنا. حبه ممتزج بحياتنا. ولا ولا يرغبوا بانفسهم عن النفس ما
لاهل المدينة ومن حولهم من الاعراب ان يتخلفوا عن رسول الله. آآ معك يا رسول الله ولا يرغبوا بانفسهم عن نفسك فداك يا رسول

الله. ان يتخلفوا عن رسول الله يعني معك
ولا يرغبوا بانفسهم عن نفسه يعني داك. انا انا استحمل وانت وانت لا يا رسول الله. كل اللي الرسول عرض نفسه له انا ليه مستقل ان



انا انا ليه مستكتر ان انا اعرض نفسي ليه ؟ الرسول جاع في سبيل الدعوة مجوعش ليه في سبيل الدعوة؟ الرسول استحمل في
سبيل الدعوة ما استحملش ليه في سبيل الدعوة؟ هنقدر نعيش على العهد يا جماعة

اقرأ كلمة سيدنا نوح رباني دعوت قومي ليلا ونهارا. وافتكر سيدنا نوح وافتكر سيدنا محمد وهو بيدعو قومه ليلا ونهارا. وربنا بينزل
القرآن يقول له فلعلك باخع نفسك على هتموت نفسك. النبي قعد يتتبع اثار اقدام الشباب. في مكة راحوا هنا جم هنا عشان يروحوا

يكلمهم عن ربنا. ربنا بيقول له لعلك
هتدبح نفسك البخ الدبح فصل الرقبة عن الجسم الدبح حتى البخاع فلعلك بيقع لنفسك على اثارهم ان لم يؤمنوا بهذا الحديث اسفا

هتبقى عامل زي الجمل اللي مات له عيل الجمل الاسيف اللي مات له عيل. هتبقى كل واحد مات على الكفر كانه عيل مات. من اولادك
النبي عليه الصلاة والسلام

عاش المشاعر دي في الدعوة. النبي عاش الجهاد ده في الدعوة. هنجاهد في الدعوة ولا لأ؟ هنشتغل في الدعوة ولا لأ؟ هنشيل الدين
ولا لأ؟ انا الوقتي مش بفكرك وبفكر

بمشاعر جميلة مع الحبيب النبي صلى الله عليه وسلم. انا الوقتي بقول يا جماعة هنشيل دين ولا مش هنشيل دين. هنشيل رسالة
الدعوة عشان نبقى معه في الجنة. نبقى مع

الرسول عليه الصلاة والسلام تيجي يوم القيامة كده تقول له يا رسول الله انا اشتغلت في الدعوة مدى عمري. وبنات كتير لبست
حجاب ونقاب على على ايدي. وبنات تابت على ايدي وانا يا رسول الله. قال يا رسول

ولا تروح له على الحوض بقى ووراك ناس كتير دول اللي التزموا بسببي. وتابوا الى الله بسببي واشتغلوا للدين بسببي. واستعمركم
فيها. استعمركم فيها ربنا جايبنا الارض عشان نعمرها بالعبادة. نعمرها بالمساجد نعمرها بالقوافل الخيرية. نعمرها بالجولات الدعوية

نعمرها بالدروس الايمانية. نعمرها بالصدقات نعمرها
في قيام الليل نعمرها بتشغيل امك كلها في الدعوة الى الله في في الدنيا. هو ده تعمير الدنيا. تعميرة انما يعمر مساجد الله من يعمر

الارض بالعبادة والطاعة ويعني ما يتلوها طبعا من بناء الدنيا ولكن برضه من اجل الله. اخواني واحبابي في الله مش قادر اوقف
المقطع ده. قلب

قلبي مشدود قلبي مخطوف لحبيب الله عليه الصلاة والسلام. مش قادر ابطل المقطع ده والواحد حاسس يعني كل لحزة عاشها النبي
عليه الصلاة والسلام في مكة وفي المدينة. يجاهد في

الله وبنقف الوقت قدام القبر بتاع النبي عليه الصلاة والسلام ونقول نشهد انك بلغت الرسالة واديت الامانة ونصحت للامة وكشف الله
بك الغمة وايهما كشفها الله بالنبي اعظم غمة الناس في اوروبا اللي محرومين من النبي عليه الصلاة والسلام ومحرومين من الامام به

بينتحروا بيرموا نفسهم من على الجبال وفي البحار
اشربوا الصم من الهم اللي هم فيه. اي ما اعظم الغمة التي كشفها الله عنا برسول الله صلى الله عليه وسلم وما ارسلناك الا رحمة

للعالمين. صل على النبي عليه الصلاة
تمام عايزين نصلي عليه كتير واحنا قاعدين نحتسب عشر ربنا يصلي عليك عشر مرات ويرفعك عشر درجات ويعطيك عشر حسنات

ويكفر عنك عشر سيئات بكل بتصليها على حبيب الله محمد وادعوا لي بالتيسير كده بازن الله سبحانه وتعالى. لان الواحد يعني ان
شاء الله باحاول استكشف معالم المدينة. النهاردة كنا كنت هاكلمكم من

سقيفة آآ بني ساعدة يعني اللي حصل فيها اول برلمان اسلامي واول اجتماع لمجلس الشعب بالتصور الشرعي بقى والنبي عليه
الصلاة والسلام لسة ما دفنش وابو بكر واقف بينافح عن نظام الخلافة الاسلامي مواقف رهيبة. يعني مكان ورا مكان كده ولعل بازن

الله تيجي فرصة يعني نتكلم مع بعض ان شاء
الله عن السيرة النبوية من اماكنها الحية اسأل الله ان ييسر هذا الامر. اسأل الله ان ييسر هزه السلسلة. اسأل الله ان ييسر هذا الامر.

اسأل الله ان ييسر هزا الامر. لان الكلام
النبي شرف عمري ما اتكلمت عن رسول الله الا وربنا وراني ايات. والله يا جماعة ووراني الرحمات. سبحانه وتعالى. ايه رأيكم نقوم

الليلة دي بالصلاة على حبيب الله محمد عليه الصلاة والسلام عليه الصلاة والسلام باي صيغة عليه الصلاة والسلام عليه الصلاة والسلام
عليه الصلاة والسلام ونفتكر ان النبي اتحمله عشانا ربنا

يحفزكم ويبارك فيكم ويسددكم. وادعوا لي بقى بالتوفيق. وادعوا لي بتيسير سلسلة السيرة اللي بالاماكن الحية في المدينة. اللي
احنا دلوقتي بنحاول استكشاف اماكنها بازن الله سبحانه وتعالى ربنا يسددكم ربنا يثبتكم ربنا يوفقكم. ربنا يبارك فيكم. ربنا يفرج

كرباتكم. ربنا يصلح بالكم. ربنا ييسر امركم. ربنا يجمع
عليكم مبروكم. ربنا يوفقكم ويهديكم ويسددكم. ربنا يستعملنا ولا يستبدل بنا. اللهم استعملنا في في في نصرة دينك في الارض.

اللهم اهدنا واهد بنا واجعلنا سببا لمن اهتدى. اللهم استعملنا ولا تستبدل بنا. اللهم استعملنا ولا تستبدل بنا. اللهم افتح لنا من ابواب
الدعوة اليك ما ترضى به عنا



اللهم اهدنا وسددنا. اللهم فرج كربنا. اللهم ابلغ حبيبك محمد منا السلام. اللهم ابلغ حبيبك محمد منا الصلاة سلام عليه اللهم ابلغه منا
السلام. اللهم اسكننا بجواره في الفردوس الاعلى يا رب. اللهم ان كنا حرمنا من رؤيته في الدنيا. فلا

لا تحرمنا من رؤيته في الرؤى الصالحة ولا تحرمنا من رؤيته يوم القيامة. وهو يسقينا بيده شربة هنية لا نظمأ بعدها ابدا ولا تحرمنا
من جواره في الفردوس الاعلى. اللهم انا نسألك الفردوس الاعلى في جوار نبيك محمد. صلى الله عليه وسلم. اللهم استعملنا ولا

تستبدل بنا
اللهم استعملنا ولا تستبدل بنا. اللهم استعملنا لنصرة الدعوة اليك. اللهم وفقنا في الدعوة اليك. واستعملنا فيها ليلا ونهارا سرا وجهارة

على الوجه الذي يرضيك عنا يا اكرم الاكرمين. سبحانك اللهم وبحمدك اشهد ان لا اله الا انت استغفرك واتوب اليك وصلى الله
على الحبيب صلى الله على الحبيب. صلى الله على الحبيب محمد. جزاكم الله خير


